
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
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 Tid Torsdagen den 7 februari 2013 kl 16.35 – 17.00 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 7 februari 2013 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Daniel Helldén 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP), vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Tjärnberg (M)  

Marie Agmén (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
 

 Ersättare: 
 

Peter Abelin (M)  

Christoffer Kuckowski (M)  

Christer Svärd (M)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Petra Schagerholm (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Åse 

Geschwind, Inga-Lill Hultin, Lars Jolérus och Katarina Jönsson samt 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-15 och biträdande borgarrådssekreteraren 

Martin Savén från roteln. 

 



  

 
 § 18 

Införande av miljöanpassad citylogistik i Stockholms innerstad. Motion 
(2012:51). Svar på remiss 
Dnr T2012-007-05687 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1  Trafik- och renhållningsnämnden hemställer att kommunfullmäktige anser 

 motionen besvarad med vad kontoren anför i tjänsteutlåtandet. 

 

2  Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets och miljöförvaltningens gemensamma tjänsteutlåtande från den  

14 januari 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C) 

 och vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) föreslår (se beslutet). 

 

2) Malte Sigemalm m.fl. (S) och Kajsa Stenfelt (V) föreslår att nämnden beslutar 

 enligt följande: 

 

1. Att bifalla motionen 

2. Att därutöver anföra: 

 

Socialdemokraterna anser att kontorets svar är för vagt. Kontoret har och 

kommer fortsatt att engagera sig i gods- och logistikfrågor, staden har utfört ett 

flertal utredningar, kontoret har genomfört studier om möjlig samlastning, har 

ett flertal aktuella projekt på gång, deltar i en satsning kring citylogistik på 

regeringsnivå mm. Det verkar finnas mycket kunskap så varför tar det så lång 

tid? Man har en förhoppning om en närmare kontakt och ett utökat samarbete 

med näringslivet.  

 

I ärende nr 10 vid nämndens möte 2012-10-18 skrivs också positivt om arbetet 

med en samlastningscentral men utlåtandet slutar med ”…men i slutändan är 

det de enskilda företagen som tillsammans med de regionala aktörerna måste 

åstadkomma en förändring”. Vi får en känsla av att kontoret inte med tillräcklig 

kraft driver frågan. Ett mycket nära och aktivt samarbete med näringslivet och 

berörda transportföretag är av central vikt för att uppnå resultat. Som 

motionären påpekar så planeras hela tiden nya byggprojekt i staden och 

möjligheterna till en framtida miljöanpassad citylogistik riskeras. Kontoret 

måste driva på. Frågan brådskar!  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark 

Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C) och vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP). 

 
Reservation 



  

Malte Sigemalm m.fl. (S) och Kajsa Stenfelt (V) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Kajsa Stenfelt (V) enligt följande: 

 

Varuleveranser och annan tung trafik bidrar starkt till den försämrade 

luftkvaliteten och försvårar framkomligheten för bussar, cyklister och gående. 

(V)i stöder därför motionens syfte att införa en miljöanpassad citylogistik i 

Stockholm.  

 

Vi tror dock att en samlastningscentral i kommunal regi i kombination med 

höjda och förändrade trängselskatter skulle kunna vara ett snabbare och ännu 

mer effektivt verktyg för att minska varutransporterna.   

 

Genom en samlastningscentral i kommunal regi skulle t.ex. antalet fordon som 

levererar varor till olika adresser på Hornsgatan kunna reduceras kraftigt. Det 

skulle bidra både till en förbättrad luftkvalitet och förbättrad framkomlighet för 

gående och cyklister. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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